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P R O T O K O Ł  Nr  XXII/I2016 

z  nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

 z dnia 19 kwietnia  2016r, która odbyła się  

w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu  w godz. 13.00 - 14.15 

 

Ad. 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia XXII Sesji Rady 

Miejskiej w Ogrodzieńcu  

Powitał wszystkich obecnych, radnych oraz gości zaproszonych:  

- Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,  

- Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak, 

- Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia, 

- Sołtysów Gminy Ogrodzieniec,  

- Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,  

- Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy Ogrodzieniec. 

 

Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu. 

 

Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana zgodnie z przepisami prawa 

przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu. Wszyscy radni zostali 

powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone niezbędne materiały, czyli  

 zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad, 

 projekty uchwał będące przedmiotem obrad.  

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. W sesji 

uczestniczyło 15 radnych, co zostało potwierdzone podpisami na liście obecności.  

 

 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku obrad  

Porządek obrad został przegłosowany i przyjęty jednomyślnie przez radnych 15 

głosami.  

Porządek obrad wg którego prowadzona była sesja przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XX/2016 z sesji Rady Miejskiej z dnia 23 lutego 2016r. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/28/2015 Rady Miejskiej  

w Ogrodzieńcu z dnia 17 lutego 2015r. w sprawie planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych eksploatowanych przez 

Zakład Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany do Uchwały Nr XX/159/2016 z dnia 23 lutego 

2016 r. w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do klas I szkół podstawowych i 

gimnazjów prowadzonych przez Gminę Ogrodzieniec, które będą brane pod 

uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym dla kandydatów zamieszkałych poza 
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obwodem szkoły podstawowej lub gimnazjum, określenia liczby punktów za 

każde z tych kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Śląskiemu na realizację zadania pn.: „Budowa chodnika w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 790 w miejscowości Giebło Kolonia, Gmina Ogrodzieniec – etap 

IV”. 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/277/2009 z dnia 6 

kwietnia 2009r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy  

w przedmiocie wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Ogrodzieniec położonej w obrębie Śrubarnia na czas oznaczony do trzech 

lat  

z dotychczasowym dzierżawcom w trybie bezprzetargowym. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zawierciańskiemu na realizację zadania związanego z dofinansowaniem 

przebudowy chodnika przy ulicy Częstochowskiej w miejscowości Giebło, Gmina 

Ogrodzieniec. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zawierciańskiemu na realizację zadania związanego z dofinansowaniem 

przebudowy chodnika przy ulicy Leśnej w miejscowości Mokrus, Gmina 

Ogrodzieniec. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planach dochodów, wydatków i 

przychodów  

w budżecie gminy na 2016 rok. 

12. Wnioski i oświadczenia.  

13. Zamkniecie obrad.  

 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu Nr XX/2016 z sesji Rady Miejskiej z dnia 23 lutego 2016r. 

 

Protokół Nr XXII/2016 z sesji z dnia 23 lutego 2016.  zostały przyjęty przez radnych 

bez uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/28/2015 Rady Miejskiej  

w Ogrodzieńcu z dnia 17 lutego 2015r. w sprawie planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych eksploatowanych przez 

Zakład Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu.  
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Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu Pani Grażyna Gaweł 

uzasadniając potrzebę podjęcia przedmiotowej uchwały między innymi wskazała na 

następujące kwestie;  

Aktualizacja Wieloletniego planu modernizacji i rozwoju urządzeń wodociągowych  

na 2016r wynika z konieczności zakupu pomp na ujęcie wody w Żelazku i w 

Ogrodzieńcu. Na ujęciu S-1 w Ogrodzieńcu pracują naprzemiennie dwie pompy: 

jedna podstawowa i jedna zapasowa. W marcu doszło do uszkodzenia obu pomp, 

zachodzi więc konieczność zakupu pompy rezerwowej. Na ujęciu w Żelazku 

zainstalowano w 2014r nową pompę, o dużej wydajności i dużej wysokości 

podnoszenia. Uległa ona awarii i planuje się zakupić pompę rezerwową o tak 

dobranych parametrach, aby mogła pracować zarówno na ujęciu w Żelazku, jak i na 

ujęciu w Podzamczu.  

Aktualizacja Wieloletniego Planu ma na celu także zachowanie zgodności Planu z 

planami inwestycyjnymi w Gminie Ogrodzieniec. ZGK chce wykorzystać  planowaną 

budową ronda w Ogrodzieńcu do rozbudowy sieci wodociągowej, Zaplanowano 

budowę wodociągu przy ul. Szkolnej. Przedstawiony  plan modernizacji i rozwoju jest 

realizowany wyłącznie ze środków własnych ZGK w Ogrodzieńcu. Jako zakład 

budżetowy możemy finansować zadania opierając się wyłącznie na naszym rocznym 

budżecie, nie możemy brać pożyczek i kredytów. Dlatego, aby zrealizować w/w 

zadania nie będą realizowane w 2016r następujące przedsięwzięcia: wymiana 

wodociągu rozdzielczego – Fugasówka – ul. Kolejowa, ul. Mickiewicza wraz z 

przyłączami na kwotę : 60 000 zł oraz modernizacja rozdzielni elektrycznej na ujęciu 

wody w Ryczowie na kwotę 8000 zł. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 1 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

 

Uchwała Nr XXII/170/2016 w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/28/2015 Rady Miejskiej 

w Ogrodzieńcu z dnia 17 lutego 2015r. w sprawie planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych eksploatowanych przez Zakład 

Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu  - została przyjęta. 

 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxii_170_2016.pdf
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Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany do Uchwały Nr XX/159/2016 z dnia 23 

lutego 2016 r. w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do klas I szkół 

podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Ogrodzieniec, które 

będą brane pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym dla kandydatów 

zamieszkałych poza obwodem szkoły podstawowej lub gimnazjum, określenia 

liczby punktów za każde z tych kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich 

potwierdzenia.  

 

Sekretarz MiG Pan Dariusz Ptaś uzasadniając potrzebę podjęcia uchwały między 

innymi zaznaczył - Zmiana  uchwały polega na poszerzeniu katalogu niezbędnych 

dokumentów w procedurze rekrutacyjnej miedzy innymi chodzi o oświadczenie o 

aktywności społecznej.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  15 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXII171 /2016  w sprawie zmiany do Uchwały Nr XX/159/2016 z dnia 23 

lutego 2016 r. w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do klas I szkół podstawowych 

i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Ogrodzieniec, które będą brane pod uwagę 

w postępowaniu rekrutacyjnym dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły 

podstawowej lub gimnazjum, określenia liczby punktów za każde z tych kryteriów i 

dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia  - została przyjęta. 

 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Śląskiemu na realizację zadania pn.:„Budowa chodnika w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 790 w miejscowości Giebło Kolonia, Gmina Ogrodzieniec – 

etap IV”. 

 

Burmistrz MiG Pan Andrzej Mikulski omówił projekt przedmiotowej uchwały. Między 

innymi powiedział - chodnik jest już wykonany na pewnym odcinku drogi, dalsze 

prace będą kontynuowane przez Województwo Śląskie, zgodnie z umową  

zaangażowanie Gminy Ogrodzieniec w to zadanie wynosi 30% wartości inwestycji. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxii_171_2016.pdf
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Budowa chodnika jest od lat oczekiwana przez mieszkańców, a jego ukończenie 

przyczyni się do poprawy bezpieczeństwa na drodze.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  15 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXII/172/2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Śląskiemu na realizację zadania pn.: „Budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej 

nr 790 w miejscowości Giebło Kolonia, Gmina Ogrodzieniec – etap IV” - została 

przyjęta. 

 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/277/2009 z dnia 6 

kwietnia 2009r. 

 

Sekretarz MiG Pan Dariusz Ptaś omawiając projekt uchwały wskazał na potrzebę 

uzupełnienia procedury związanej ze zmianą uchwały Nr XXXVII/277/2009 z dnia 6 

kwietnia 2009r. - chodziło o uzgodnienia ze związkami zawodowymi .Formalności 

zostały dopełnione, projekt uchwały został uzgodniony ze związkami zawodowymi 

zrzeszającymi nauczycieli na podstawie art. 30 ust. 6a ustawy z dnia 26 stycznia 

1982 r. Karta Nauczyciela.  

Sekretarz wniósł następnie o wykreślenie z projektu uchwały paragrafu 3 

wskazującego na uchylenie uchwały nr XXI/166/2016 z dnia 15 marca 20106. 

Poinformował przy tym ,że zapis paragrafu 3 jest bezprzedmiotowy bowiem uchwała 

z 15 marca została unieważniona przez Nadzór Prawny Wojewody.  

Projekt uchwały jest kolejną próbą uporządkowania zmian w uchwale Nr 

XXXVII/277/2009 z dnia 6 kwietnia 2009r.dot. regulaminu wynagradzania 

nauczycieli. 

Projekt uchwały wraz ze zmianą polegającą na wykreśleniu z projektu całej treści 

paragrafu 3 - został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxii_172_2016.pdf
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Głosów „Za”  -  15 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXII/173/2016 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/277/2009 z dnia 6 

kwietnia 2009r.  - została przyjęta. 

 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy w przedmiocie wydzierżawienia nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Ogrodzieniec położonej w obrębie Śrubarnia na 

czas oznaczony do trzech lat z dotychczasowym dzierżawcom w trybie 

bezprzetargowym. 

 

Uzasadniając potrzebę podjęcia uchwały Sekretarz MiG Pan Dariusz Ptaś 

poinformował -  Dzierżawcy są zainteresowani dalszą dzierżawą gruntu i w dniu 

04.04.2016r. złożyli wniosek o przedłużenie umowy na dalszy okres. Umowa wygasła 

31 grudnia 2015r. 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  15 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXII/174/2016 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy w przedmiocie wydzierżawienia nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Ogrodzieniec położonej w obrębie Śrubarnia na czas oznaczony do 

trzech lat z dotychczasowym dzierżawcom w trybie bezprzetargowym - została 

przyjęta. 

 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zawierciańskiemu na realizację zadania związanego z dofinansowaniem 

przebudowy chodnika przy ulicy Częstochowskiej w miejscowości Giebło, 

Gmina Ogrodzieniec. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxii_173_2016.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxii_174_2016.pdf
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Projekt przedmiotowej uchwały omówił Burmistrz MiG Pan Andrzej Mikulski - między 

innymi zaznaczył, że planowana pomoc finansowa Powiatowi Zawierciańskiemu 

związana będzie z dofinansowaniem zadania inwestycyjnego dotyczącego 

przebudowy chodnika przy ulicy Częstochowskiej w miejscowości Giebło. Zgodnie z 

umową zadanie realizowane będzie przez Powiat wspólnie z dofinansowaniem 

Gminy Ogrodzieniec w wysokości 100.000,00 zł.  

Burmistrz dla informacji podał również, że w roku ubiegłym na zebraniu sołeckim  

zapadła decyzja o wykorzystaniu funduszu sołeckiego na realizacje tego zadania. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  15 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXII/175/2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zawierciańskiemu na realizację zadania związanego z dofinansowaniem przebudowy 

chodnika przy ulicy Częstochowskiej w miejscowości Giebło, Gmina Ogrodzieniec - 

została przyjęta. 

 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zawierciańskiemu na realizację zadania związanego z dofinansowaniem 

przebudowy chodnika przy ulicy Leśnej w miejscowości Mokrus, Gmina 

Ogrodzieniec. 

 

Burmistrz MiG Pan Andrzej Mikulski omówił projekt przedmiotowej uchwały. 

Zaznaczył miedzy innymi, że planowana pomoc finansowa Powiatowi 

Zawierciańskiemu związana będzie z dofinansowaniem zadania inwestycyjnego 

dotyczącego przebudowy chodnika przy ulicy Leśnej w Mokrusie. Zgodnie z umową 

zadanie realizowane będzie przez Powiat wspólnie z dofinansowaniem Gminy 

Ogrodzieniec w wysokości  49.012,50 zł. Zgodnie z wola mieszkańców wsi fundusz 

sołecki został przeznaczony również na to zadanie. 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxii_175_2016.pdf
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Zgłoszona została uwaga dot. pomyłki pisarskiej w uchwale w paragrafie 1 omyłkowo 

wpisano dwa razy słowo tysiąc zł. Naniesiono stosowną poprawkę w projekcie 

uchwały. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  15 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXII/176/2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zawierciańskiemu na realizację zadania związanego z dofinansowaniem przebudowy 

chodnika przy ulicy Leśnej w miejscowości Mokrus, Gmina Ogrodzieniec - została 

przyjęta. 

 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planach dochodów, wydatków  

i przychodów w budżecie gminy na 2016 rok. 

 

Skarbnik Gminy Pani Anna Kuźniak przedstawiła propozycję zmian w budżecie 

gminy- zgodnie z załączonym projektem uchwały.  

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany w planach dochodów, wydatków i przychodów w 

budżecie gminy na 2016 rok. został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady 

Miejskiej Panią Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  15 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXII/177/2016 w sprawie zmiany w planach dochodów, wydatków  

i przychodów w budżecie gminy na 2016 rok - została przyjęta. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxii_176_2016.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxii_177_2016.pdf
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Ad. 12 

Wnioski i oświadczenia.  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Pani Anny Pilarczyk Sprycha, która od 1 marca 

br. pełni Pani funkcję dyrektora Powiatowego Szpitala w Zawierciu o krótką 

informacje nt. sytuacji  Szpitala Powiatowego w Zawierciu 

Pani Dyrektor Szpitala Powiatowego poinformowała - Obiekt przechodzi 

modernizacje, ale mimo tego normalnie przyjmowani są pacjenci. Zapewniła, że robią 

wszystko, by prace skończyć jak najszybciej, by mieszkańcy powiatu mogli się 

wreszcie leczyć w komfortowych warunkach. 

Bardzo ważnym miejscem jest Szpitalny Oddział Ratunkowy SOR. To miejsce gdzie 

bez skierowania udzielana jest pomoc w nagłych przypadkach w dni wolne i nocą, 

gdy nie przyjmują już lekarze pierwszego kontaktu. W szpitalu udało się uruchomić 

system triage. To system segregacji pacjentów poprzez specjalne opaski, co pozwala 

szybko ustalić kolejność w jakiej mają być przyjmowanie przez lekarza. Zielona 

opaska pacjent może czekać, czerwona – pomoc będzie udzielana w pierwszej 

kolejności.  

Poszerzyliśmy też zakres usług medycznych. Wprowadzono w szpitalu pakiet 

onkologiczny i chcemy rozwijać się dalej w kierunku onkologii. Planowane jest 

zatrudnienie lekarza onkologa jednego z najlepszych z terenu śląska, który będzie 

przyjmować w szpitalu raz w tygodniu.  

Szpital zaczął również przeprowadzać zabiegi medyczne, które do tej pory nie były 

świadczone w Zawierciu. Teraz pacjenci z powiatu zawierciańskiego nie muszą 

jeździć już się leczyć do Sosnowca czy Katowic, ale dzięki temu, że są one 

realizowane u nas czas oczekiwania na zabieg jest dużo krótszy  

Zwróciła się następnie do zebranych o rozpropagowanie informacji - aby 

przekazywać opinie, uwagi ,informacji o tym co jest dobre, a co należałoby zmienić - 

Chcemy poznać opinię pacjentów, co w naszej placówce nie działa jeszcze jak 

powinno, co pilnie trzeba zmienić a co jest dobrze oceniane. Pozwoli to wytyczyć 

kierunki kolejnych zmian. Staramy się też na bieżąco uzupełniać stronę internetową, 

aby pacjenci i mieszkańcy powiatu mieli dostęp do informacji o tym, co dzieje się w 

naszym szpitalu.  

 

Następnie głos zabrał przybyły na sesję rady - Poseł RP reprezentujący nasz okręg 

wyborczy z ramienia partii PIS Pan Waldemar Andzel - powitał wszystkich serdecznie 

i nadmienił, że po wyborach jest już pół roku, ale dopiero teraz czas pozwolił na 

przybycie do Ogrodzieńca. Serdecznie podziękował za głosy oddane na listę PIS i na 

jego osobę, dodał ,że jest posłem już 4 kadencję, wyniki poprawił się od ostatnich 

wyborów. Spośród 9 posłów reprezentujących nasz okręg wyborczy 4 jest tych 

samych co poprzednio, a 5 posłów mamy nowych oraz dwóch senatorów w tym 

jednego z PIS-u.  

W Sejmie VIII kadencji zasiada w Komisji Polityki Społecznej i Rodziny oraz w 

Komisji Obrony Narodowej, gdzie pełni funkcję zastępcy przewodniczącego. 
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Stara się przynajmniej raz w roku bywać na sesjach w Gminach z których uzyskał 

mandat.  

Poseł Pan Waldemar Andzel złożył krótką relacje z tego co dzieje się w Rządzie w 

Parlamencie Między innymi mówił o realizacji Programu 500+ Pieniądze na ten cel 

są zabezpieczone. 

PiS stara się pozyskać dodatkowe środki do budżetu państwa - czysty zysk z banków 

oraz z wielko-powierzchniowych sklepów.  

Trwają prace nad ustawą o obniżenie wieku emerytalnego, wdrażany jest system 

ZUS oraz bezpłatne leki dla osób powyżej 75 roku życia. 

Programy regionalne były zatwierdzane ale nie ma zapewnionych środków na 

wszystkie projekty. W sprawie obwodnicy wokół Poręby do Szczekocin były 

zatwierdzane projekty i będzie pilnować aby budowa obwodnicy ruszyła  

Tereny Zagłębia - sprawy dot. budowy nowego bloku energetycznego Łagisza II 

Tereny górnictwa – sytuacja jest dramatyczna w budżecie w tym roku środki 

finansowe na ratowanie tej gałęzi przemysłu są zabezpieczone. Program jest 

realizowany  

Szpitale mają trudną kondycję finansową, pielęgniarki mało zarabiają, deklaracje 

rządu były składane  i na to środki finansowe trzeba znaleźć.  

To co było przedstawione w programach przedwyborczych PIS jest realizowane. 

Zapraszał również na swoją stronę internetowa na której podany jest kontakt - 

siedziba biura oraz kontakt telefoniczny, aktualności, wydarzenia, porady prawne 

darmowe.  

Na zakończenie podziękował za umożliwienie  zabrania głosu podczas sesji Rady po 

czym  rozdał swoje wizytówki . 

 

W dalszej kolejności  Radna Maria Lipka-Stępniewska poinformowała - doszły do niej 

głosy, że koło wędkarskie z Krepy ma zamiar czyścić źródło Bełkotka. Faktem jest że 

wody tam wysychają, ale ilekroć wsadzaliśmy ręce w naturę to było gorzej, cieki 

wodne były przerwane, tak się stało na Buczach i koło piaskowni gdzie Park Wodny 

miał być budowany. Radna pytała – dlaczego mając na terenie dwóch 

wykształconych posiadających doktoraty z geologii mieszkańców Gminy nie 

zasięgniemy ich opinii o tym  co można bez szkody dla natury zrobić. Radna zwróciła 

się następnie do Burmistrza, aby nie dopuścił do ingerencji w naturę bez opinii 

specjalistów . 

 

Burmistrz odparł, że faktycznie jest taki zamiar aby oczyścić Bełkotka. 

Zanieczyszczenie koryta rzeczki jest tam z powodu rosnących w pobliżu topoli. 

Postała warstwa zbutwiałych liści, które przez lata nagromadziły się i stworzyły 

nieprzepuszczalną warstwę. Czyszczenie Bełkotka  polegać będzie na usunięciu tych 

zanieczyszczeń. Propozycja oczyszczenia Bełkotka nie wypłynęła od wędkarzy lecz 

od hydrogeologów, wykonujących prace w pobliżu i to właśnie oni wskazali w 

pierwszej kolejności oczyszczenie tej warstwy, są to ludzie którzy w praktyce znają 

się na melioracji terenów i na ciekach wodnych i to oni zalecili oczyszczenie Bełkotka 

z tej zgniłej warstwy powstałej ze zbutwiałych liści, które przez lata zalegają u źródeł. 
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Ad. 13 

Zamkniecie obrad.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku 

z tym dokonał zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.  

Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział.  

Zamknięcie sesji nastąpiło o godz. 14.15 

 

 

Podpis protokolanta:    Podpis przewodniczącego obrad: 


